



MORPHO

摩芙整形

TouchMD Patient Educational Resource

TouchMD 患者教育资源

At Morpho Plastic Surgery, Dr. Perry Liu and our practice values your time. We believe that the best possible doctor-patient relationship is one made up of thorough communication and detailed information. Our Anti-Aging Center has put in place an innovative new system at his practice called TouchMD. Recently endorsed by the American Society for Aesthetic Plastic Surgery (ASAPS), this technology is changing the way in which patients interact with their doctors, turning any wait time you encounter in the exam room into an opportunity to learn more about your procedure and treatment from a detailed, interactive touch-screen computer program.

在 Morpho Plastic Surgery, Perry Liu 医师和我们的诊所非常珍视你的时间。我们相信最好的医患关系都是由沟通和细节组成。我们通过执业医师认证的整形医师已经在他的诊所建立了一个创新的系统, TouchMD。这项技术刚刚得到美国美容整形外科学会 (ASAPS) 的资助, 它正在改变患者与医生互动的方式, 将你在检查室等待的每一分钟都变成一个宝贵的机会, 让你通过内容丰富的交互式触摸屏电脑程序, 深入了解你的手术和治疗。

What is TouchMD?

什么是 TouchMD?

Touch MD is a computer hardware and software system designed to improve the relationship between doctor and patient and better-educate patients on what they can expect. With touch-screen computer technology, TouchMD allows patients who are sitting in the exam room to view information on specific topics and procedures, enhancing their education and allowing the patient a fuller understanding of the process so they can more efficiently communicate their thoughts, questions, and goals with Dr. Liu. Patients can even view animated models that can show them the potential results of specific treatments.

TouchMD 是一种计算机硬件和软件系统, 旨在改善医患关系, 让患者更好地认识他们的治疗和预期。TouchMD 使用触摸屏电脑技术, 允许在检查室内等待的患者浏览有关特定话题和操作的信息, 加强患者教育, 从而让患者更全面地认识他们即将进行的操作。在此基础上, 患者可以和 Liu 医师更有效地沟通自己的想法、问题和目标。患者甚至可以观看用于展示特殊治疗的可能结果的模拟动画。

The TouchMD technology also helps Dr. Liu in providing you with a clear understanding of many aspects of treatment, giving him the ability to use interactive and visual tools to aid in the communication and explanation of treatment options, risks and benefits, potential results, and other factors.

同时, TouchMD 技术帮助 Liu 医师让患者对治疗的不同方面有更清晰的了解。通过交互式和可视化的工具, 医师可以更好地与患者沟通, 向患者解释不同治疗选择、风险和好处、潜在的结果以及其他因素等。

Being more educated on specific procedures and able to ask specific questions helps both you and Dr. Liu giving you an enhanced comprehension of what to expect and providing Dr. Liu with a tool to give patients that makes educational use of any downtime they incur while in our office – allowing him to more efficiently communicate with you as well.

如果患者对特定操作的了解更多并能提出针对性的问题，这对患者和 Liu 医师而言都是大有裨益的。它让你对手术结果有了更深的理解和预期，也为 Liu 医师和提供了一个工具，让他们可以充分利用你在诊所的每一分钟，更有效地和你沟通。

What You can Expect from TouchMD? 你可以从 TouchMD 获得什么？

TouchMD includes a variety of topics and virtual avenues you can explore, all by way of a state-of-the-art, touch-screen interface. These include:

TouchMD 包含大量话题和虚拟项目，你可通过最先进的触摸屏界面进行探索。这些内容包括：

- TouchMD is customized to our practice, you can take a look at biographical and credential information on our plastic surgeon, as well as introductions to other members of our team who will be caring for you.
TouchMD 是为我们诊所量身定制的。你可以了解负责为你提供服务的整形医师及其他团队成员，并查看他们的简介和证书。
- Before Surgery and After Surgery Pictures of our Patients
术前和术后的患者照片
- Pre-operative and post-operative information detailing what you can expect. This information can provide you with a greater understanding of the process from start to finish.
术前和术后信息可将你的期待具象化。这一信息带你进一步了解术前到术后的每个过程。
- Procedural Topic Information and Videos for patients to review
供患者回顾的治疗主题信息和视频



MORPHO

摩芙整形

- Smart Phone and Desktop interface lets you take your own pictures to share with us, and see those before and after pictures that were taken by us in the office. Oftentimes patients forget where they started and are better able to appreciate the transformation that has been achieved.

你可通过智能手机和电脑界面将自己的照片发送给我们，并查看本诊所过去拍下的术前和术后对比照片。患者常常能够遗忘最初的丑小鸭，从而更好地欣赏已经变美的白天鹅。

Personal TouchMD Web Portal
TouchMD 个人门户网站

Access TouchMD content that you have viewed in our office at home through TouchMD's personal web portal.

登录 TouchMD 个人门户网站，你可在家中查询你在诊所浏览过的各种信息。

Patient Link to Self Register:
患者注册链接：

<https://patient.touchmd.com/#/Register?key=Avant-Registration>

Patient Touch MD Patient Registration Code:
TouchMD 患者注册码：

Avant-Registration